
 Verslag vergadering werkgroep verkeer 19 september 2023 

 Aanwezigheden:  Verontschuldigd 

 ●  Geert Dieltiens 
 ●  Els De Groof 
 ●  Rik Jacobs 
 ●  Karen Scoliers 
 ●  Nicole Van Maroey 
 ●  Eline Peeters 
 ●  Peter De Boever 

 ●  Koen De Groof 
 ●  Gert Cornelissen 
 ●  Gunther Tacq 
 ●  Patrick Van Assche 

 Agenda 

 1.  Goedkeuring verslag vorige vergadering + info aangaande punten vorige 
 vergadering. 

 Het punt van Patrick  Van Assche aangaande ‘project  parallelweg’ stond niet terug op de 
 agenda na vorige vergadering, maar zal bij afwezigheid van Patrick verplaatst worden naar 
 volgende vergadering. 

 Voor de rest geen opmerkingen. 

 Echter is er wel een update gekomen van de gemeente over verschillende andere punten 
 aangaande de verkeersdrukte in Sint-Job (gemeente vertegenwoordigd door Eline Peeters). 

 Parallelweg van afrit autostrade naar industrie (Kloosterveld & De Zwaan): Aanvraag voor 
 deze weg is in het verleden al opgestart, provincie moest eerst een provinciale RUP 
 aanpassen. Dit is echter blijven liggen bij provincie, omdat het geen prioriteit had. 
 Ondertussen is een deel van de industriezone de Zwaan ontwikkeld (tegen het negatieve 
 advies, omtrent verkeersimpact, van de gemeente Brecht in). Om de rest te ontwikkelen is 
 een heropstart van het RUP nodig. Voor de gemeente Brecht kan de rest van de ontwikkeling 
 van het industriegebied er pas komen indien er een betere ontsluiting van het industriegebied 
 komt. Bv een parallelweg voor de Schotensteenweg. Echter voor het aanleggen van de 
 parallelweg zijn er nog veel obstakels: Laarse beek, bouwvrije zone naast autostrade, … 

 Aanleg afslagstroken op kruispunt Eikenlei, Schotensteenweg - Handelslei, Beukenlei voor 
 een betere doorstroming. Dit kan pas uitgevoerd worden als de Handelslei heraangelegd is. 
 Deze werken starten pas in maart 2024 en zouden tot in/na de zomermaanden duren. 
 Aangezien de gemeente Brecht de heraanleg van het kruispunt enkel in het zomerverlof wil 
 laten doorgaan (minst drukke verkeer) zal dit pas kunnen uitgevoerd worden in de zomer van 
 2025. 

 Over de heraanleg van de Handelslei werd ook nog meegegeven dat deze volledig 
 afgesloten zou worden voor autoverkeer tijdens de werken. Lokaal verkeer moet langs de 
 Sluisvijfbaan omrijden. Verkeer op lange afstand zal een ruimere omleiding moeten volgen. 
 Voor deze werken van start gaan, zal het kruispunt van de Sluisvijfbaan heraangelegd 
 worden om de doorstroming te verbeteren. De regeling van de lichten zal ook aangepast 
 worden en het moet ook veiliger worden voor de fietsers om over te steken. 



 Vanuit de werkgroep wordt ook gemeld dat het zicht aan de brug van de Sluisvijfbaan 
 (komende van Vaartlaan) moeilijk blijft door de begroeiing aan de overkant en door 
 geparkeerd auto’s op de berm tussen het jaagpad en de Eendrachtstraat. Een parkeerverbod 
 en het regelmatig snoeien van de begroeiing zou het zicht veel verbeteren. Er wordt ook 
 gemeld dat de verkeerssituatie voor het oversteken van de brug bekeken zou worden naar 
 aanleiding van de omleiding voor de werken aan de Handelslei. 

 2.  Verslag laatste intern overleg mobiliteit (Els De Groof) 

 Els geeft een overzicht van het intern overleg van de gemeente Brecht voor de punten die 
 voor werkgroep verkeer Sint-Job van belang zijn. 

 3.  Facebook werkgroep verkeer (post met tekst van Karen) (Els De Groof) 

 Peter de Boever wil dit opnemen. Hij heeft de tekst van Karen gepost. Gert zal de 
 login-gegevens doorgeven aan Peter De Boever. 

 Els hoort bij Brechtsnieuws om de tekst te publiceren. 

 4.  Samenstelling van de werkgroep verkeer (Els De Groof) 

 De lijst die de gemeente heeft moet vergeleken worden met de lijst die de werkgroep heeft. 
 Nazien wie de actieve leden zijn, andere namen mogen van de lijst geschrapt worden. 

 5.  Ontbrekende spiegels in de Vaartlaan. (Karen Scoliers) 

 Deze zijn reeds in bestelling, meldt de gemeente. 

 6.  Varia 

 ●  Rik Jacobs: kruispunt aan ‘Coga’, is de oversteekplaats van het fietspad Coga naar 
 eiland wel of geen voorrang (moeten er onderbroken witte strepen aan beide zijden 
 van de oversteekplaats staan)? Eline vraagt het na. 




